WAL 5 5 jlall g SLaBY) B cilad o Alpe s ==
2020 iiu— (01 232J) 09 Al — 3 ) dnalad dyaulidl) ciloliall e

a8 ,20) sLaidl g5 Jg=l L9 JLasVlg wlogleall b>glgiSi 9
The role of Information Technology and Communication in the
transformation towards a knowledge economy
Le role des technologies de l'information et de la communication dans la
transformation vers une économie de la connaissance
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Abstract:

Information and communication technology has become an important place
in the structure of the various economies of the world, due to its pivotal role
through its various uses in vital areas, especially in the fields of industry,
services and trade, as it is noticed its positive impact in increasing efficiency
in business and in increasing production rates and increasing Profits. Directed
investments in information and communication technology contribute to
achieving economic growth and enhancing competitive advantage in markets
that increasingly rely on this technology. And in achieving a quantum leap in
those economies, especially those that have a strong information and
communication technology infrastructure.

Key words: Information and Communication Technology (ICT),
Applications of ICT, Knowledge Economy.

lic Aol - fod B pnloma Biliwl *
sana.bouchouk@yahoo.fr

BASSs dasle - 413 By lns 53 Liwl **
(Sl cil3al)) hassina_economie@hotmail.com

BASUSes danle - f 1 8 i loma BiLiue] ¥4
olaya.adem@yahoo.fr

777

« 48,2l sLaidl gos Jomi]! 9? Jhai¥ly oleglall L g giSS ygo»
les Ade /0 & Adslin gl B> /. (Hgdigs slin /.5



AP N
A )

natlall g 5 _ladl) g satBy ‘,“- il " dldaa “WV
2020 diw— (01 2a221) 09 Alaall — 3 33l daalat 40t cleliall yia

Abstract:

Les technologies de l'information et de la communication sont devenues une
place importante dans la structure des différentes économies du monde, en
raison de son réle central a travers ses diverses utilisations dans des domaines
vitaux, en particulier dans les domaines de l'industrie, des services et du
commerce. Bénéfices: les investissements dirigés dans les technologies de
I'information et de la communication contribuent a la croissance économique
et au renforcement de l'avantage concurrentiel sur les marchés qui dépendent
de plus en plus de cette technologie. Et en réalisant un bond en avant dans ces
¢conomies, en particulier celles qui disposent d'une solide infrastructure des
technologies de l'information et de la communication.

Mots clés:  Technologies de l'information et de la communication (TIC),
applications des TIC, Economie de la connaissance.
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